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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde - 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 11. august 2022, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Per Ottosen, Tina Beck 

Larsen, Anna Karin Klærke 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd  

FRAVÆRENDE: Uden afbud: 

Med afbud:  

ORDSTYRER: Per Ottosen 

  

UDARBEJDET AF: Per, Tina og Jan Møller-Iversen,  
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

353- 

Godkendelse af referat fra 14.06. 

Godkendt  

Orienteringspunkter:   

354- 

Elevrådet  

 

Elevrådet er endnu ikke valgt   

355- 

Budget 2023 – kommunal økonomi 

Der skal godkendes nyt budget i kommunen for 

perioden 2023-2026. Det lægges materiale ud om 

dette i morgen til offentligheden. I processen her-

med har vi frist fra d.12/8 – d.26/8 til at afgive et 

høringssvar.  

- Budgettet er udfordret, da 27.3 mio. for at 

komme i balance. Især Børne-Ungeområdet 

er udfordret med 10.mio. 

- Hvert direktørområde skal lave oplæg til, 

hvordan man kan komme i hus med under-

skuddet.  

- Tildelingsmodellen skrider allerede pga. lavt 

børnetal på de små afdelinger og minimums-

tildelingen presser økonomien. Det tal kan 

man se er stigende i fremtiden, hvis der ikke 

gribes ind 

- Der aftales møde mandag d.15/8 kl. 17.30 til 

udarbejdelse af høringssvar. 

 

356- 

Det vi på nuværende tidspunkt ved om 

ny meddelelsesbog 

- Meddelelsesbogen er erstatning af elevplaner 

og skal understøtte elevernes faglige og alsi-

dige udvikling gennem løbende dialog mel-

lem elev, forældre og skole. ( et oplæg til 

skole-hjemsamtaler)  

- Den skal ligeledes indeholde uddannelsespa-

rathedsvurdering. Det tidligere begreb ikke-

uddannelsesparat fjernes, men der vil blive 

skelnet mellem en almindelig og en udvidet 

meddelelsesbog, hvor den udvidede vil have 

aftaler omkring særlige indsatser.  

- Meddelelsesbogen er fra 0.-9-kl og anvendes 

mini. en gang om året 
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- Især dansk og matematik skal indgå 

- Det er skriftlig kommunikation med få ud-

valgte punkter, der er mest centrale for den 

nærmere dialog.  

- Kommunikationen vil være via Meebook 

- Skb – inddrages i arbejdet, når vi har ny info. 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

357- 

Velkommen til bestyrelsen.  

1. møde i den nye valgperiode. 

Vi går en runde på afd. SØ og ser sko-

len. 

En runde med forventningsafstemning 

til arbejdet i bestyrelsen. 

Velkommen til nyt skoleår og det nye medlem 

Anna. 

Præsentationsrunde at bestyrelsens medlemmer 

Guidet rundtur på afdel. Sø v. JM 

 

- Vi udsætter runden med forventningsafstem-

ning. 

X 

358- 

Deltagelse i forældremøderne. 

Holder vores aftalte plan? 

Talepapir 

 

- Vi udsender oversigt på forældremøderne, da 

enkelte bestyrelsesmedlemmer endnu ikke er 

kontaktet ( JN) 

- Spørgsmål om forældremøde på 4.kl.  

- Planen for afvikling af forældremøder blev 

justeret. 

- Koordinering af talepapir – den enkelte juste-

rer sit oplæg også med hensyntagen til årgan-

gen. 

X 

359- 

Nedsættelse af kommunikationsudvalg 

og fastsættelse af møde dato. 

Tina, Dennis, Per, Heidi, Jan 

(Vi fandt ingen dato) 

 

360- 

Princip for badning – er vi enige? 

Idrætslærerne har fået viden om, at princippet var 

lavet og at det ordlyden højest sandsynligt ville 

blive sådan. Enkelte klasser lagt den ud inden 

fuldstændig godkendelse – vi blev enige om at bi-

beholde den som beskrevet, men kigge den efter 

igen i forbindelse med tjek af principper.  

 

”løbende tilsyn” er tilføjet 

 

X 

361- 

Evt. 

Nødvendigt at rykke en dato d. 21/9 bliver d. 3/10 

( temaet div. kommunikationsportaler) 

Chromebooks – vi kører med o365 i et lukket sy-

stem.  

Bestyrelseshåndbog – bestiller 5 stk.  

 

 

 

 

 

Punkt til kommende møde: 

 

Årshjul 

 

FUP – hvad skal bestyrelse arbejde med de næste 4 år – udarbejde en drejebog 

 

Gennemgang af tidligere principper 

 

Kørsel i privat bil  - Forældreunderskrift vedr kørsel i bil – det pågældende dokument medtages  
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Årsberetningen?? 

 

En runde med forventningsafstemning til arbejdet i bestyrelsen. 

 

 

 


